
Poročilo Nadzornega odbora NTZS za obdobje prvega kvartala 2024 
 

V Ljubljani, 11.4.2024 
 

 
Nadzorni odbor v sestavi Igor Novel, Hinko Privšek in Sajda Slatinšek  je na svoji prvi seji 
sprejel dogovor, da bo delo potekalo usklajeno, transparentno in dosledno. Dogovorili 
smo se tudi, da bomo redno poročali o delu klubom, vsake tri mesece.  
 
Od izvolitve, decembra 2023, je NO NTZS imel 7. sej, torej več kot dve na mesec, kar je 
zahtevalo veliko angažiranja in časa s strani vseh članov NO NTZS. Zagotovili smo, da so 
vsi zapisniki in sklepi bili poslani takoj po seji in takoj objavljeni na spletni strani NTZS: 
https://slo-namiznitenis.si/ntzs/dokumenti/zapisniki-ntzs/ 
 
 
Poleg širokega obsega dela, katerega smo si sami določili, smo svoje sklepe posredovali 
tudi na poziv Izvršnega odbora NTZS. V splošnem je NO NTZS je sprejel naslednja 
pomembnejša stališča: 

- Ker je delovanje IO NTZS legitimno samo ob delovanju polnega članstva, je NO 
NTZS določil rok za volilne skupščine Tehnične komisije in Združenja 
namiznoteniških trenerjev Slovenije, ki so bile tudi izvedene v zahtevanem roku. 

- Od Izvršnega odbora smo zahtevali pripravo podrobnega finančnega načrta za leto 
2024, na podlagi katerega se bo lahko preverjala skladnost finančne porabe.  

- NO NTZS je zahteval, da se pred podpisom pogodb, dobi vse pogodbe v pregled. 
Do sedaj smo vse pogodbe pregledali in podali svoje mnenje za izboljšavo. Ena 
takšnih pogodb je bila pogodba med NTZS-STUPA, katero je NO NTZS pregledal in 
podal svoje pomisleke, ki so se deloma tudi upoštevali. Dodatno smo opozorili, da 
mora IO NTZS o možnosti plačila stroškov tudi s strani klubov, le te predhodno 
obvestiti. Predsednik NTZS nam je zagotovil, da nimajo v načrtu, da bi te stroške 
prevzemali klubi.  
Pregledali smo tudi pogodbo Šport mladih, ki sofinancirajo tri turnirje v višini 
3.000€ in podali mnenje, da se pred podpisom pogodb dogovori in uskladi s klubi 
izvajalci teh turnirjev. 

- NO NTZS je zahteval mesečni pregled prejetih in plačanih računov. Sklep smo 
sprejeli konec januarja, prvo finančno kartico smo dobili v mesecu aprilu. 
Verjamemo, da bo od zdaj poročanje redno, saj smo za to zadolžili Pisarno NTZS – 
Danijela Šarlaha. 

- Odgovorili smo na vse pozive in vprašanja, ki so nam jih zastavili predstavniki 
klubov. 

- Na poziv IO NTZS smo preverjali pravilnost delovanja Nacionalnih panožnih 
športnih šol v obdobju 2020-2024. NO NTZS ni našel nobenih nepravilnosti, 
ugotovili smo, da so Merila po katerih se izbirajo kandidati korektna in da jih je 
pravilno določil STS NTZS. 

- V februarju smo opozorili IO NTZS, da se, zaradi nemotenega delovanja vseh 
reprezentančnih selekcij, aktivno vključijo v reševanje situacije glede selektorjev 
za mlajše kategorije. 

https://slo-namiznitenis.si/ntzs/dokumenti/zapisniki-ntzs/


- Pregledali smo razpis za Nacionalne panožne športne šole in posredovali IO NTZS 
naše pomisleke in posredovali opozorilo klubov, da se pred vpisom igralk in 
igralcev v program NPŠŠ, pridobi soglasje klubov. 

- Opozorili smo, da je na volitvah na skupščini ZNTTS predsednik NTZS imel veliko 
število poverilnic trenerjev in opozorili, da bi bilo bolj higienično, da se v bodoče v 
vseh organih izogibajo uporabe pooblastil oziroma poverilnic. 

- NO NTZS je želel, skladno s Statutom NTZS, biti obveščen o sejah vseh organov in 
komisij NTZS. Tako se NO NTZS odloči, če želi biti poleg sej IO NTZS, prisoten tudi 
na kakšni drugi seji organov ali komisij NTZS. 

- Pri pregledu predloga selektorskih pogodb je NO NTZS ugotovil, da ni bil spoštovan 
postopek strokovne odločitve STS, na podlagi katerega IO NTZS odloča.  Zato smo 
ustavili podpis pogodb, dokler se zadeve najprej ne potrdijo na pristojnih  organih. 

- Opozorili smo, da je potrebno, v izogib dvojnemu financiranju, preveriti ali je 
pogodba o zaposlitvi in pogodba o selektorstvu skladna z delovno pravno 
zakonodajo ter izključiti možnosti za nepravilnosti. Tako se bosta zaščitila NTZS 
kot selektorica. 

- Opozorili smo tudi, ga je potrebno,  da se ob podpisu pogodb o selektorstvu potrdi 
tudi program dela, ki ga bo selektor po pogodbi tudi izvajal ter da se pazi, da se pri 
realizaciji dela s pogodbeniki ne izpolnijo elementi za redno zaposlitev. 

- Na zadnji seji smo pozvali Pisarno NTZS – Danijela Šarlaha za posredovanje 
računovodskih izkazov in bilance za leto 2023, kar je tudi storil. 
Pozvali smo ga tudi za pošiljanje pogodb med NTZS-Šport Ljubljana, kar pa še 
nismo dobili in jih pričakujemo v kratkem. 

 
 
Trenutno smo v fazi pregleda finančnega poslovanja NTZS za leto 2023 ter v pregledu 
zastavljenih točk s prve seje NO NTZS, o ugotovitvah pa vam bomo poročali na Skupščini 
NTZS. 
 
NO je samostojni organ, odgovoren le skupščini, najvišjemu organu, ki ji o svojem delu 
poroča. NO NTZS zato poziva vse klube oziroma njihove predstavnike, da nam 
posredujete vprašanja na katere bi želeli imeti odgovor in predloge kako še bolje izvajati 
nadzor nad delovanjem NTZS. Mi se bomo pa še naprej trudili delati načelno, 
transparentno in vključujoče. 
 
 
 
Predsednik: Igor Novel l. r.             Člana:     Sajda Slatinšek l. r.                   Hinko Privšek l. r. 
 
 
Legenda: 
Nadzorni odbor – NO NTZS 
Izvršni odbor- IO NTZS 
Strokovno trenerski svet – STS NTZS 

 


